
 

 

 

BORUSAN MANNESMANN BORU SANAYİ VE TİCARET A.Ş.’NİN 21 KASIM 2023 TARİHİNDE YAPILAN OLAĞANÜSTÜ 

GENEL KURUL TOPLANTISINDA ORTAKLARIMIZ TARAFINDAN YÖNELTİLEN SORULAR VE CEVAPLARI 

 

Borusan Mannesmann Boru Sanayi ve Ticaret A.Ş.’nin olağanüstü genel kurulu 21 Kasım 2023 tarihinde 

yapılmıştır. Sermaye Piyasası Kurulu’nun (II-17.1) sayılı Kurumsal Yönetim Tebliği’nin 1.3.5. numaralı 

ilkesinde, toplantı başkanının, genel kurul toplantısında ortaklarca sorulan ve ticari sır kapsamına girmeyen 

her sorunun doğrudan genel kurul toplantısında cevaplandırılmış olmasını sağlayacağı; sorulan soruların 

gündemle ilgili olmaması veya hemen cevap verilemeyecek kadar kapsamlı olması halinde, en geç 15 gün 

içerisinde Yatırımcı İlişkileri Bölümü tarafından yazılı olarak cevaplanacağı ve genel kurul toplantısı sırasında 

sorulan tüm sorular ile bu sorulara verilen cevapların, en geç genel kurul tarihinden sonraki 30 gün içerisinde 

Yatırımcı İlişkileri Bölümü tarafından ortaklığın internet sitesinde kamuya duyurulacağı hükme bağlanmıştır. 

 

Bu çerçevede, 21 Kasım 2023 tarihinde yapılan olağanüstü genel kurul toplantısı sırasında ortaklarımız 

tarafından yöneltilen sorulara ve bunların cevaplarına aşağıda yer verilmiştir. 

 

Soru: Şirketin yıl içerisinde temettü dağıtma planı var mı? 
 
Cevap: Temettü kararının yönetim kurulu tarafından verilecek olan bir karar olduğu ve senenin bitmesi 

beklendiği ifade edilerek, bununla beraber çok yoğun bir yatırım döneminden geçildiğinden bahsedilmiştir. 

Nisan ayında 162 milyon USD karşılığında Amerika’daki en değerli büyük çaplı boru üreticilerinden bir 

tanesinin satın alınması sebebiyle ciddi bir kaynağın bu yatırıma harcandığından bahsedilmiştir. Şirketin 

öncelikli hedefinin, yeni yapılmış olan yatırımın şirket içerisine daha faydalı ve katma değer yaratacak 

şekilde entegre edilmesi olduğuna değinilerek, bunların tamamlanmasının ardından şartların da izin 

vermesi durumunda yönetim kurulunun bu konuyla ilgili değerlendirme yapacağı ifade edilmiştir. 

Soru: Yeni halka arz var mı? 

Cevap: Şirketin gündeminde böyle bir konunun olmadığı belirtilerek, böyle bir durumun söz konusu olması 

durumunda KAP’ta gerekli açıklamaların yapılacağı ifade edilmiştir.  

 

Soru: Sermaye artırımı ile ilgili bir düşünceniz var mı? 

 

Cevap: Şirketin gündeminde şu anda bedelsiz sermaye artırımı ile ilgili bir durumun söz konusu olmadığı 

ifade edilmiştir. Şirketin şu aşamada gündeminde Amerika’da satın alınan şirket olduğuna değinilerek, 

Türkiye’deki ve Avrupa’daki yatırımların en verimli hale getirilmesi için yapılması gerekenlere odaklanıldığı 

ve bu kapsamda en karlı stratejiyi belirlemek üzerine çalışmalar yapıldığı ifade edilmiştir. Bedelsiz sermaye 

artırımının yönetimin şu anda gündeminde olmadığı tekrar edilerek, bu tür konularda birinci kararın yönetim 

kurulunda, ikinci kararın da genel kurulda olduğu hatırlatılmıştır. 

 


